



© & TM Lucasfilm Ltd

© 2025 Hot Toys Limited. All Rights Reserved.
www.hotttoys.com.hk www.hotttoys.in

Detach the hair sculpt. Eyeballs are set individually to the control button. Use the functional stick to move around the button gently to adjust the eyesight.

画像を参考に、ヘアパーツを取り外してください。眼球は左右個別に動かすことができます。専用スティックを静かに動かし、視線を調整してください。

取下发髻。眼球可以独立左右移动。按图示透纸指定的工具独立操纵及调整眼球角度。

Attach the Lightsaber hilts to the belt.
ライトセーバーの柄は、画像のようにベルトのフックへ引っ掛けることができます。
按图示将光剑柄挂在腰带上。

Attach the preferred style of Lightsaber blade onto the hilt.
 ライトセーバーの柄は、画像の2種類の光刃を差し替えることができます。
 按图示将所选的光剑刃组装在光剑柄上。

Connect the power cords of the belt to the ports on the multitap. Multitap can be attached to the belt using the indicated clip.

ベルトのシステム機能ディスプレイのコードは、専用タップの画像AとBのポートへ接続してください。画像の順番に沿って、フックを専用タップへ取り付け、フックをフィギュアのベルト背面へ取り付けてください。

将腰带的电源线连接到分线器上的接口。按图示在分线器上安装夹子，然后挂在腰带上。

I

II

Attach the figure pole to the figure base. Attach the indicated accessory to the multita.

画像を参考に、支柱を特製台座へ取り付けてください。画像の順番に沿って、クリップを専用タップへ取り付けてください。

將支架安裝于地台上。按圖示在分線器上安裝夾子。

Indicated parts are equipped with bendable wire for styling.
コスチュームの画像の箇所は、内蔵のワイヤーで動きをつけることができます。
图示部分内蔵可屈曲铁线以调整造型。

Hands can be interchanged as shown. Hold the Lightsaber hilt with indicated hands.
画像の差し替え用ハンドパーツが付属します。画像のハンドパーツを使用し、各ライトセーバーを持たせてください。
图示の手掌可分別地安装在人偶上。用指定的手掌握住光剑柄。

Connect the power cords to the ports on the multitar. Connect the USB cable to the recommended USB power 5V/2A source and then connect the other end to the USB-C power port on the multitar. Activate the light-up function by toggling the on/off switch. (TYPE C USB cable is not included).

画像を参考に、コードの先端をUSBケーブルに接続してください。専用タップは、タイプCのUSBケーブルに対応しています。画像を参考に、専用タップの差込口AにUSBケーブルを差し込み、電源アダプター（DC5V/2A）を接続してください。画像のスイッチで「ON」「OFF」の切り換えができます。【本製品にUSBケーブル・電源アダプターは付属しません。】 電源アダプターを使用する場合は、必ず使用する国や地域の電圧と合致したものをご利用ください。

将电源线连接到分线器上的接口。把USB电源线连接至产品建议的5V/2A USB供电源，然后把电源线另一端连接至分线器上的USB-C电源接口。利用开关键启动发光功能。（本产品不包含TYPE C USB电源线）

Connect the power cord of the Lightsaber to the port on the multimeter.

ライトセーバーのコードは、専用タブの画像のポートへ接続し、よく振る。

ライトセーバーのコードは、専用タップの画

Attach the multitap to the figure pole.

画像を参考に、クリップを支柱へ取り付けてください。

将分线器挂在地台上。

The cloak is non-detachable. Don't try to take it off; otherwise, it may get damaged.

コスチュームの着脱はできません。破損の原因と

Do not use USB power adapter in high temperature and humidity as these extremes can cause a loss of structural integrity.

Do not store or display the product outdoors.

Do not expose the product to include in humid temperature and humidity as these extremes can cause a loss of structural integrity.

Do not get the product in touch with sharp objects or nails to avoid material damage.

Ensure the USB cable connects to the product correctly for power supply otherwise it will be damaged.

The product will not be repaired if it has been tampered with, altered, modified, or reworked.

Do not use the product with thinner, benzene, alcohol or any corrosive materials which could damage the product.

When cleaning, wipe with a damp cloth first and dry with a clean, soft cloth.

Do not use the product with power cable, plug housing and other components for damage. In the event of such damage, do not connect the product and transformer until the damage is repaired.

Adult assembly is required.

Do not connect to more than one power supply where such connection is possible without the aid of a tool or breaking the product.

USE cable is not to be inserted into socket outlets.

The product shall only be used with a C to USB power adapter.

The product label is to be placed with label is to be disconnected from transformer before cleaning.

The product is not intended for children under 3 years old.

The transformer is not a toy.

Misuse of transformer can cause electrical shock.

The toy shall only be used with a transformer for toys.

The product shall only be used with recommended transformer (not included).

Note: The above situations are not included in maintenance nor replacement. Please keep this instruction sheet for future reference, since it contains

ライトアップに関するご注意

敬告

- 本产品不是玩具。本产品只属收藏品。
- 本产品不能与D.C.转USB电源适配器。需使用D.C. 5V/ 2A电源适配器。
- 本产品不适合于户外展示或存放。
- 不要把本产品摆放在高温或湿度高的环境，以免令产品结构受损。
- 请避免尖锐物品及指甲与本产品有任何接触，以免损坏产品涂层。
- USB电源线必须完全接好本产品接口后才能正常通电，否则会令产品损坏
- 如自行作任何表面或电子相关的改装而引起产品结构损坏，本司将不负责修理处理。
- 不要用稀释剂，苯，酒精或任何可能损坏产品的腐蚀性物质擦拭，否则产品会损坏。
- 清洁时，先用湿布拭擦干净，然后用干干净的软绵布抹干。
- 应定期检查USB电源线接线，插头外壳和其他部件是否损坏；如果发生此类损坏，
- 在修复损坏前，不得连接产品及变压器。
- 本产品该由成人组装。
- 本产品不得连接超过一个电源。
- USB电源线不能插入插座。
- 本产品只能与D.C.转USB电源适配器一起使用。
- 使用液体清洁本产品前，应与变压器断开
- 本产品不适合三岁以下儿童使用。
- 变压器非玩具。
- 不当使用变压器可引致触电。
- 该模型只能与玩具变压器一起使用。
- 模型只能使用推荐的变压器，变压器不是模型。

重要：若有以上情况发生，本公司将不负责修理处理或更换。

重要：若有以上情况发生，本公司将不负责修理。
说明书含有重要信息，请保留，以便将来查阅。